
PROTOKÓŁ   Nr 102.2014 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  

z dnia 28 października 2014 r. 
 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski           -  Członek Komisji  
5. Waldemar Zygmunt Sitek           -  Członek Komisji  
6. Aleksandra Świeżak -  Członek Komisji     
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Halina Kusak             -  Skarbnik Gminy 
2. Marek Markowski     -  kierownik wydziału inwestycji    
3. Emila Banaszek         -  inspektor w wydziale inwestycji   
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Informacja na temat koncepcji budowy sieci wodociągowej od SUW w 

Łysobykach. 
3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy, kształtowaniu się WPF oraz 

przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za I 
półrocze 2014 roku. 

4. Sprawy różne w tym korespondencja. 
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Komisja przyjęła protokół Nr 101.2014 z  07 października 2014 roku.   
 
Ad2.  Pan Marek Markowski przedstawił  wstępną kalkulację kosztów ( załącznik 
nr 1 do niniejszego protokołu)   realizacji budowy sieci  wodociągowej od SUW w 
Łysobykach do Miasego, Jadwinina, Jasienicy i Tłuszcza według ustalonego 
wspólnie z Komisją II wariantu tj.   
 
                   Od SUW w Łysobykach do Traktu Napoleońskiego w kierunku  
                    Miąsego, Miąse przez ulicę Kardynała Wyszyńskiego przez Jadwinin, 
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                    z Jadwinina ulicą Wołomińską do ulicy Cmentarnej w ulicę Szkolną  
                    do ulicy Centralnej, ulicą Centralną w ulicę Wąską( zamiast  
                    Pożarową), ulicę Łąkową i ulicę Wołomińską a następnie spięcie z  
                    siecią w ulicy Zjazdowej na osiedlu Borki.   
 
Łączny koszt  budowy wodociągu wyniesie ok. 4 651 000 zł.  
 
Po przeprowadzeniu dyskusji Komisja zaopiniowała pozytywnie i  zwraca się do 
Burmistrza z wnioskiem w załączeniu:  
                    O zabezpieczenie środków finansowych na aktualizację kosztorysów  
                    sieci wodociągowej od Łysobyk do Tłuszcza poprzez Miąse, Jadwinin,  
                    Jasienica i wprowadzenie tego zadania na najbliższej Sesji Rady.   
 
Przewodniczący Komisji zwrócił się z zapytaniem do Pana Markowskiego, w 
jakim trybie została wykonana  inwestycja pn. „budowa ulicy Tłuszczańskiej” . 
 
Pan Marek Markowski odpowiedział, że na podstawie Porozumienia zawartego w 
firmą  TORPOL, ale o szczegóły należy pytać Panią Renatę Duraj, która zajmuje 
się  zamówieniami  publicznymi.  
 
Ad3. Pani Halina Kusak, Skarbnik Gminy na prośbę Komisji omówiła przebieg 
wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za I półrocze 2014 roku.  
 
Komisja przyjęła do wiadomości. 
    
Ad4. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Pismo od mieszkanki Tłuszcza odnośnie  podjęcia interwencji w sprawie 
przydzielenia lokalu z zasobu mieszkaniowego Gminy  lub innego w miarę 
dostępnych środków, wobec którego powiatowy inspektor nadzoru 
budowlanego w Wołominie wydał decyzję nr 479/2014, w której nakazał 
opróżnienie tego budynku, zabezpieczenie wejścia do niego oraz 
umieszczenie zawiadomienia, że stanowi on zagrożenie dla bezpieczeństwa 
ludzi i zakazuje jego użytkowania.  
Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

Komisja przychyla się do prośby mieszkanki i zwraca się do Burmistrza, aby w 
miarę posiadanych możliwości,, przydzielić jakiś lokal wnioskodawcom. 
 

2. Uchwała Nr XXIII-259/2012 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 29  
     listopada 2012 r. w sprawie wprowadzenia programu Powiatowej Karty  
     Rodziny TAKrodzina.pl z Regulaminem udzielania Gminom z terenu  

          Powiatu Wołomińskiego pomocy finansowej w formie dotacji celowej  
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      na realizację programu Powiatowej Karty Rodziny TAKrodzina.pl,  
      załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Komisja opiniuje pozytywnie. 
 
      3.  Mieszkanka Jasienicy zwraca się z prośbą o wydzierżawienie części działki  
           o nr 1357 znajdującej się naprzeciwko Ośrodka Zdrowia „BIOS” w  
           Tłuszczu pod działalność gastronomiczną.  Pismo wraz z koncepcją  
           zagospodarowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja opiniuje negatywnie. 
 

4. Mieszkańcy ulicy Orzechowej w Tłuszczu zwracają się z prośbą o  
     wyrównanie nawierzchni na tej ulicy, gdyż obecny stan drogi przy  
     niesprzyjających warunkach pogodowych nie pozwala na swobodne  
     poruszanie się po drodze.  Pismo stanowi załącznik nr 5 do niniejszego  
     protokołu.  
 

Komisja opiniuje pozytywnie.  
 

5. Pismo od Burmistrza Tłuszcza przekazujące projekt uchwały w sprawie  
     nieodpłatnego nabycia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości  
     zabudowanej budynkiem PKP, oznaczonej nr ewid. 2250/27 o pow. 0,3608  
     ha położonej w mieście Tłuszcz przy ulicy Warszawskiej w celu  
     zaopiniowania, załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Komisja przeprowadziła dyskusję i zaopiniowała negatywnie. 
 
      6. Dyrektor Gimnazjum im. Królowej Jadwigi w Tłuszczu zwraca się z prośbą  
          o objęcie patronatem III Powiatowego Konkursu Recytatorskiego „Spotkanie  
          z poezją”, którego tematem jest twórczość Jana Pawła II. 
          W ramach patronatu zwraca się o ufundowanie nagród dla laureatów  
          konkursu za III miejsca w łącznej kwocie 200 zł i zaprasza przedstawiciela  
          rady do udziału w obradach jury konkursu. Pismo stanowi załącznik nr 7 do  
          mniejszego protokołu. 
 
Komisja opiniuje pozytywnie.  
 
 
Przewodniczący Komisji zwrócił się do Pani Renaty Duraj o wyjaśnienie sposobu 
realizacji postępowania związanego z budową ulicy Tłuszczańskiej.  
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Pani Renata Duraj powiedziała, że postępowanie było przeprowadzone w trybie 
zamówienia z wolnej ręki dlatego, że był u nas projekt tej ulicy, a PKP PLK 
prowadzi inwestycję – modernizacja linii kolejowej E-75 i PKP PLK miało  
budować swoją drogę technologiczną wzdłuż torów  i wyszłoby tak, że byłyby 
dwie równoległe drogi obok siebie. Podpisaliśmy z PKP PLK Porozumienie i z 
firmą TORPOL, która realizuje inwestycje dla PKP PLK, że wybuduje tę drogę 
zgodnie z naszym projektem i przy naszym  udziale finansowych.  
Odbyła się dyskusja w trakcie której radni zadawali pytania, a Pani Duraj udzielała 
odpowiedzi i wyjaśnień.   
      
Ad4. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 10 listopada  2014 
roku godzina 9.00 
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
 
                                                                                     Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                          Mirosław Sobczak  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do protokołu.                                                                                                                                                  
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                                                    
dnia 30 październik  2014 r.                                                     


